
ES TC møde – 28. juni 2018  
 
 
Til stede: TKM, JJN, JHM, KMN, BLI og HH 
IMW via video 
 
Afbud: LBL, JMP 
 
Referent: HH 
 
 
Dagsorden: 
 
1. godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 
2. meddelelser 
BLI:  

‐ Ove er udnævnt af Børge og dekanen som studiechef i instituttet. Han træder tilbage som chef for 
studienævnet. Det er endnu ikke besluttet om han skal forblive medlem af studienævnet. 
Undervisningsudvalget vil fremover være ansvarlig for både undervisning og nu også alle 
uddannelser. 

‐ De 2 nye medarbejder som flytter til ES er udpeget. Heidi Sørensen og Tine Lykke Tindal Leth Bak. 
Heidi er afdelingsleder fra eksamenskontoret og kender STADS og Digital eksamen rigtig godt. Tine 
er AC‐fuldmægtig i kommunikationsafdelingen på fakultetskontoret. Hun skal dele sin arbejdstid 
mellem ES og CS. Jens Myrup skal derfor ikke være så involveret i markedsføring som han tidligere 
har været. 

‐ AAU har fået en positiv akkreditering som gælder i 6 år. 
‐ Uddannelsernes tilhørsforhold er nu færdigbehandlet for de fleste uddannelser. ES har fået 

ansvaret for B.Sc. uddannelserne i EIT, ITC, ITCOM, ROB og PDP – men ikke MATTEK. ES har også 
fået ansvaret M.Sc. uddannelserne  CA, ITCE, NDS, PDP, SPA, VGIS og WCS, men ikke MATTEK. Det 
er ikke besluttet hvor ansvaret for M.Sc. i ROB skal placeres. 

‐ Markedsføring skal omfatte alle lokationer. 
Iwona: 

‐ Påpeger at der ikke gøres meget for at markedsføre CMI i København. Dette skal der ses på og 
gøres noget ved. Hun vil sørge for input fra København. 

BLI:  
‐ Ove bliver chef for undervisningsudvalget og Børge vil træde tilbage. 

 
3. nyt fra studienævn 
Ny formand vælges på næste møde. 
 
4. studiemiljø i Aalborg og København  
IMW – arbejdet går fremad i København. 
Børge vil distribuere seneste dokument. Ikke alle input fra studerende er lige relevante.  Der er stadig 
problemer med rengøring. 
 
5. grupperumsbehov 



KMN: 
‐ En rapport fra Lars Døvling og en anden af Lars Peter viser begge at det giver bedre arbejde og flere 

arbejdstimer blandt studerende hvis de har deres eget grupperum på uni. Gruppearbejdet fungerer 
bedre når man fysisk er sammen. Andre steder på AAU er grupperum afskaffet. Ikke alle 
studerende behøver grupperum men for andre er det vigtigt af hensyn til ansvarlighed og det 
sociale. 

 
6. frafaldsopgørelser 
Intet nyt. 
 
7. Pædagogiske kurser til PLA’er 
HH vil skaffe dokumentet og sende til TC. 
 
8. andet 
TKM og JJN – Der arbejdes på den nye studieordning for uddannelsen (sammenlægning mellem NDS og 
WCS). Udkast er klar inden sommerferien. 
 
 


